

Prière de la Paroisse Saint-Adolphe

Dieu tout-puissant et éternel, au nom puissant de Ton Fils, notre Seigneur Jésus-Christ, nous Te demandons humblement d'envoyer Ton Saint-Esprit pour nous guider. Remplis nos coeurs d'humilité, afin que nous faisons pour le bien de notre paroisse et en Ton service. Unis-nous toujours dans l'amour, la foi, l'espérance et l'obéissance, et garde notre chère paroisse ferme en ta présence. Fais de nous des instruments vivants et actifs de Ta Parole et des reflets véritables Tes vertus. Fortifie-nous par Ta grâce, et guide notre prêtre, nos responsables et les ministères de l'Eglise Alors que nous travaillons a accomplir les projets que Tu as établis pour nous. Sois toujours avec nous, Seigneur Dieu. Par l'intercession de la Sainte Vierge marie et de Saint Adolphe, nous confions notre Paresse a Tes soins divins. Amen

St Adolphe Prayer

Almighty and ever-lasting God, in the mighty name of Your Son, our Lord Jesus Christ, we humbly ask You to send forth Your Holy Spirit to guide us. Fill our hearts with humility, that we may seek only Your will in all we do for the good of our Parish and in service to You. Unite us always in love, faith, hope, and obedience, and keep our beloved Parish steadfast in Your presence. May we become living and active instruments of Your Word and true reflection of Your virtues. Strengthen us with Your grace, and guide our Priest, leaders and church ministries as we work to fulfill the plans You have set for us. Be with us always, Lord God. Through the intercession of the Blessed Virgin Mary and St.Adolphe, we entrust our Parish to your Divine care. Amen



Parish Pastoral Committee (PPC) Corner

Communauté - Nous ne pratiquons pas notre culte dans l'isolement, car les catholiques sont un peuple communautaire. La vie de l'Église rassemble les gens dans le soutien mutuel, l'activité, la célébration et la croissance. C'est l'unité qui résulte de l'implication des membres les uns envers les autres dans tous les autres éléments de la mission pastorale. La communauté est la dynamique humaine à travers laquelle la mission de l'Église est incarnée et embrassée.

« La paroisse est le lieu où vit l'Église. Les paroisses sont des communautés de foi, d'action et d'espoir. Elles sont le lieu où l'Évangile est proclamé et célébré, où les croyants sont formés et envoyés pour renouveler la Terre. » (Communautés de sel et de lumière, NCCB)

Community - We do not worship in isolation for Catholics are a communal people. Church life draws people together in mutual support, activity, celebration, and growth. It is the unity that results from members becoming involved with one another in all other elements of the Pastoral Mission. Community is the human dynamic through which the Mission of the Church is embodied and embraced.

" The Parish is where the Church lives. Parishes are communities of faith, of action, and of hope. They are where the Gospel is proclaimed and celebrated, where believers are formed and sent to renew the Earth." (Communities of Salt & Light, NCCB)

Venez découvrir le saint de notre jeunesse, de notre jeunesse !

Carlo Acutis et les miracles eucharistiques Présentation par Mme Louise Normandeau. Cet événement aura lieu le samedi 27 septembre 2025, de 13 h à 15 h, à la cathédrale Saint-Boniface (en français, avec traduction en anglais).

L'archevêque Albert Legatt a rédigé une invitation personnelle pour nous encourager tous à assister à cet événement. Invitez votre famille et vos amis à venir ! Au cours de cette Année jubilaire - Pèlerins de l'espoir, saint Carlos Acutis nous apporte un puissant message d'espoir pour chacun d'entre nous, pour nos jeunes et pour nos familles.



Come & Discover the Saint of Our Youth, of Our Youth!

Carlo Acutis & the Eucharistic Miracles Presentation by Mrs. Louise Normandeau.

This will take place on Saturday, September 27, 2025, from 130pm to 300pm, at St. Boniface Cathedral (in French, with translation to English).

Archbishop Albert Legatt, written a personal invitation to encourage all of us to attend this event. Invite family & friends to come! During this Year of Jubilee - Pilgrims of Hope, Saint Carlos Acutis brings a powerful message of hope for all of us personally, for our Youth and for our Families

PAROISSE SAINT-ADOLPHE PARISH

C.P (BOX 10) 402 MAIN ST
SAINT - ADOLPHE, MB R51 1A1

OFFICE: 204-883-2658

COURRIEL/EMAIL: stadolphe@hotmail.com

abbé / Father Gregory Koosi Djiba
431 -337 -6700



Le 6 - 19 septembre /
September 6 - 19, 2025

conseil paroissial de finances/Parish Finance Council (PFC)

président Chair: David Boisjoli

trésorier Treasurer: James Bartlett

secrétaire Secretary: Ann Blonski

stadolphefinancecouncil@gmail.com

conseil Pastoral Paroissial (CPP):

président Chair: Christine Natividad 204-881-8366

co-président Co-chair: Josh Bartlett 431-996-1420

coordinateur du catechism/Catechism Coordinator:

Robyn Verrier: 204-381-3933

Heures de Messe/Mass Hours

français/French Mass:

Samedi à 19h00/ Saturday at 7pm

anglais/English Mass:

Dimanche à 11h15/Sunday at 11:15am

heures de bureau/Office hours:

mardi 8h30 à 16h00 Tuesday 8:30 - 4:00

jeudi 8h30 à 16h00 Thursday 8:30 - 4:00

assistance admin/Admin Assistant - Rebecca Okell

PART A DIEU 23 & 24 AOÛT/OFFERINGS AUGUST 23 & 24: \$246
Collecte de fonds/Fundraiser:\$100

PART A DIEU 30 & 31 AOÛT/OFFERINGS AUGUST 30 & 31: \$951
Tree/Shrub/Planting Donation \$1,000

AOÛT DÉPÔT DIRECT/DIRECT DEPOSIT AUGUST:\$2507

Merci, Soyez béni/Thank you, Bless you



Sam/Sat	sept 6 Sept	19h00 (FR)	✠Éric Toupin	quêtes des funérailles
Dim/Sun	sept 7 Sept	11:15am	✠Armand Legault	Claudette Blanchette
Mer/Wed	sept 10 Sept	9h00/9:00am	✠André Berriault	par son épouse Lucille
Ven/Fri	sept 12 Sept	ADORATION 9h30 à midi /9:30 to noon/CONFESSION on request		
Ven/Fri	sept 12 Sept	9h00/9:00am	✠Deceased Parents & Friends	David & Henriette Milette
Sam/Sat	sept 13 Sept	19h00 (FR)	POUR LE PEUPLE	
Dim/Sum	sept 14 Sept	11:15am	✠Jacinthe Shand	Ian Shand
Mer/Wed	sept 17 Sept	9h00/9:00am	✠Deceased Parents	Anonymous
septembre/September : Our Lady of Sorrows				
Ven/Fri	sept 19 Sept	ADORATION 9h30 à midi /9:30 to noon		
Prière : Très sainte Vierge et Mère, dont l'âme a été transpercée par une épée de douleur lors de la Passion de Ton divin Fils, et qui, dans Sa glorieuse résurrection, a été remplie d'une joie sans fin à son triomphe ; obtient pour nous qui t'invoquons, d'être ainsi participants aux adversités de la Sainte Eglise et aux douleurs du Souverain Pontife, afin d'être jugés dignes de nous réjouir avec eux des consolations pour lesquelles nous prions, dans la charité et la paix du même Christ notre Seigneur. Amen				

Prayer: Most holy Virgin and Mother, whose soul was pierced by a sword of sorrow in the Passion of Thy divine Son, and Who in His glorious Resurrection wast filled with never-ending joy at His triumph; obtain for us who call upon Thee, so to be partakers in the adversities of Holy Church and the sorrows of the Sovereign Pontiff, as to be found worthy to rejoice with them in the consolations for which we pray, in the charity and peace of the same Christ our Lord. Amen.



Conseil paroissial des finances

La vente aux enchères en ligne est reportée du - 24 octobre au 1er novembre

En raison d'un conflit d'horaires, le Conseil financier de la paroisse St. Adolphe a dû reporter la vente aux enchères en ligne organisée dans le cadre d'une collecte de fonds. Elle se déroulera désormais du 24 octobre au 1er novembre 2025.

Parish Finance Council

Online Auction Rescheduled to - October 24 to November 1st

Due to scheduling conflicts, the St. Adolphe Parish Finance Council had to reschedule the Online Auction Fundraiser. It will now run from October 24th to November 1st, 2025.



Catechism: FIRST DAY OF CATECHISM is SEPTEMBER 14. 2025 10AM

Inscription au catéchisme/Catechism Registration

le 7 septembre 2025:
L'inscription au catéchisme se fera dans la salle St Therese de 10h30 à 11h pour le prochain catéchisme 2025 et 2026.

September 7, 2025:
Catechism registration will be held in St Therese Hall starting at 1030 am to 11am for the upcoming Catechism 2025-2026.
If you can any questions, please contact Robyn Verrier, Catechism Coordinator @ 204-381-3933

Let's say a Prayer for our Teachers as well as all the children for a wonderful year of Catechism!
Teachers:
Reconciliation: Rebecca Okell
Grade 4 - 5: Christine Natividad
First Communion: Tyler Kelsch
Confirmation: Robyn Verrier



Grotto Theater Ministries invites you to “Our Lady’s Legacy Weekend Event featuring Bilingual Mass and Latin Mass.

World Renowned Catholic Apologist and Guest Speaker Tim Staples will be there and a return to our inaugural play, “Our Lady’s Legacy”: The Chaplet of the Seven Sorrow. This will take place in the beautiful St Malo Grotto , September 13 & 14, 2025.
Please visit grottotheater.wixsite.com/minstries for more information.
Family Friendly Event, Concessions on Site, Free Will Offering, Wheelchair Accessible, Devotional Items Available for Purchase.



ANNOUNCEMENT: A message from the Delorme Family
À la douce mémoire de Emmanuel et de Ephrem Delorme

Nous tenons à annoncer le service commémoratif de nos chers dans le Christ, Emmanuel et Ephrem Delorme, qui aura lieu le lundi 15 septembre, à 13h00 en l'Église de Saint-Adolphe. Après le service funéraire, l'inhumation des cendres aura au Columbarium du cimetière de Saint-Adolphe. Emmanuel et Ephrem souhaitaient que leurs familles les ramènent parmi les leurs a Saint-Adolphe. pour leur dernière demeure. Nous invitons chaleureusement les membres de la famille, les amis et la communauté a se joindre a nous célébrer et honorer leur vie.

In Loving Memory of Emmanuel and Ephrem Delorme
We would like to announce the Memorial Service of out beloved brothers in Christ, Emmanuel and Ephrem Delorme, to be held on Monday September 15th, 2025 at 1:00pm, at the St Adolphe Church. Following the service, interment will take place in the Columbarium in the Parish Cemetery. Emmanuel and Ephrem wished that their families bring them back home to St Adolphe, where they were born and raised, and which will be their final resting place. We cordially invite family members. friends, and the community to join us in Celebrating and honouring their lives.